

Title (en)

System comprising at least a wall structure and at least a drawer and/or a furniture element with at least such a drawer

Title (de)

System umfassend wenigstens eine Wandstruktur und einen Auszug und/oder ein Möbelement mit einem solchen Auszug

Title (fr)

Système comprenant au moins une structure de paroi et au moins un tiroir et/ou un élément de mobilier avec au moins un tel tiroir

Publication

EP 2628410 A2 20130821 (DE)

Application

EP 13000831 A 20130219

Priority

- DE 102012003290 A 20120220
- DE 102012003291 A 20120220
- DE 102012007269 A 20120412
- DE 102012007446 A 20120413
- DE 102012007447 A 20120413
- DE 102012014554 A 20120724
- DE 102012023302 A 20121128
- DE 102012023303 A 20121128
- DE 102012023304 A 20121128
- DE 102012023313 A 20121128

Abstract (en)

The extension (10) has a receiving space (20) for receiving objects such as kitchen utensils, where the receiving space is provided with a storage element (40) on which the kitchen utensils are stored. The storage element includes a wave profile over sections or over an entire surface of the storage element, where the wave profile includes an alternately arranged wave peaks and wave troughs. The wave peaks and wave troughs do not extend themselves partially or all in an extending direction of the extension. An independent claim is also included for a system for attaching a furniture element.

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung betrifft einen Auszug (B10) für ein Möbelement mit wenigstens einem Aufnahmeraum (B20) zur Aufnahme von Gegenständen, insbesondere von Küchenutensilien, wobei sich in dem Aufnahmeraum (B20) wenigstens ein Ablageelement (B40) befindet, auf dem die Gegenstände ablegbar sind, wobei das Ablageelement (B40) abschnittsweise oder über seine gesamte Oberfläche zumindest auf einer Seite ein Wellenprofil aufweist oder durch ein Wellenprofil gebildet wird, das abwechselnd angeordnete Wellentäler (T) und Wellenberge (B) aufweist, wobei das Wellenprofil insbesondere eine Prismenstruktur aufweisen kann.

IPC 8 full level

A47B 88/00 (2006.01); **A47B 88/20** (2006.01); **A47F 5/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 88/969 (2016.12 - US); **A47B 88/975** (2016.12 - EP); **A47B 88/994** (2016.12 - EP); **A47F 5/0853** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2628408 A2 20130821; **EP 2628408 A3 20140402**; **EP 2628408 B1 20210804**; EP 2628410 A2 20130821; EP 2628410 A3 20140402; EP 2628410 A8 20131016; EP 2628410 B1 20160427; EP 2628417 A2 20130821; EP 2628417 A3 20140402; EP 2628417 B1 20170621

DOCDB simple family (application)

EP 13000834 A 20130219; EP 13000831 A 20130219; EP 13000833 A 20130219